

把旅游业培育成战略性支柱产业的两个根本性保障系统

..... 王 健(1)

论大旅游格局下的旅游高等教育 杨卫武(8)

中国自然保护地立法模式探析 徐本鑫(17)

我国世界文化遗产的时空分布

——兼论我国世界文化遗产的申报 吴其付(25)

口岸城市入境旅游流空间扩散路径实证研究

——以上海市为例 魏 颖 马耀峰 李创新(32)

丝绸之路外国旅游者旅游动机及旅游行为特征

——基于跨文化比较的视角 李德山 韩春鲜 杨 玲(40)

外国游客感知视角的我国入境旅游不足之处

——基于扎根理论研究范式的分析 高 军 马耀峰 吴必虎(49)

苏州古典园林旅游者空间意象特征分析 钱树伟 苏 勤(56)

旅游资源总价值货币化估算研究

——黄山风景区实证 喻 燕(64)

国家公园研究的系统性回顾与前瞻 刘静艳 孙 楠(72)

环境解说评估研究综述 蔚东英(84)

- On the Two Guaranteeing Systems in Establishing Tourism as a Strategic
Pollar Industry *WANG Jian* (1)
- On Tourism Higher Education in Big Tourism Era *YANG Weiwu* (8)
- An Analysis of the Legislation Pattern of Natural Reserves in China
..... *XU Benxin* (17)
- The Temporal and Spatial Distribution of World Cutural Heritages in China;
and Study on the World Cultural Heritage Application in China
..... *WU Qifu* (25)
- An Empirical Research on Spatial Diffusion Paths of Inbound Tourist Flows in
Chinese Port Cities; A Case Study of Shanghai
..... *WEI Ying, MA YaoFeng, LI ChuangXin* (32)
- A Study of Motivations and Behavioral Traits of Inbound Tourists; A Cross-Cultural
Comparison Perspective *LI Deshan, HAN Chunxian, YANG Ling* (40)
- Defects of China's Inbound Tourism from Foreign Tourists' Perspective;
An Analyze Based on Grounded Theory Research Paradigm
..... *GAO Jun, MA Yaofeng, WU Bihu* (49)
- Analysis of the Features of Tourists' Spatial Perception of Classical Gardens
in Suzhou *QIAN Shuwei, SU Qing* (56)
- Research on Total Value Capitalization Estimation of Tourism Resources;
A Case Study of Huangshan Mountain Scenic Spot *YU Yan* (64)
- A Systematic Review and Prospect on the Study of National Park
..... *LIU Jingyan, SUN Nan* (72)
- Environmental Interpretation Evaluation; A Literature Review
..... *WEI Dongying* (84)